
clădirilor rezidenţiale multifamiliale 
- Blocul J9 şi J28 | Valoare: 
6.256.357,88 lei
3. Renovare energetică moderată a 
clădirilor publice - Autorităţi locale 
- Liceul Mihai Eminescu Călăraşi 
(internat)| Valoare: 6.518.093,91 
lei

are nevoie! Suntem, în continuare, Primăria Călăraşi are în acest 4. Renovare energetică moderată a 
cu ochii pe toate oportunităţile de moment în portofoliu nu mai clădirilor publice - Autorităţi locale 
finanţare (POR 2021-2027, PNRR, - Liceul Tehnologic Transporturi puţin de 19 proiecte depuse în 
AFM, etc) astfel încât să putem Auto Călăraşi (internat şi cantină) | cadrul PNRR, în valoare totală 
rezolva problemele majore ale Valoare: 8.118.268,74 leide circa 200 de milioane de lei 
comunităţii noastre utilizând cu Cereri aprobate, urmează să se (puţin peste 40 de milioane de precădere bani europeni. Le semneze contractele: 2 | Valoare: euro), a anunţat primarul mulţumesc şi pe această cale 7.485.890,16 leiMarius Dulce pe pagina colegilor mei din cadrul Direcţiei de 

1. Înfiinţare şi dotare centru de personală de Facebook. 10 Dezvoltare pentru munca depusă în 
colectare prin aport voluntar (CAV), dintre acestea, în valoare de elaborarea documentaţiei necesare 
în Municipiul Călăraşi | Valoare: accesării acestor proiecte. peste 127 de milioane de lei se 
4.558.787,66 leiDezvoltarea Călăraşiului, o află în implementare. Trei 

certitudine!”, a scris pe Facebook 2. Plăteşte pentru cât arunci - proiecte sunt în faza de 
primarul, Marius Dulce. dotarea cu insule ecologice în evaluare.

municipiul Călăraşi | Valoare: 
Listă proiecte PNRR, depuse 2.927.102,50 lei„Modernizarea reală a municipiului 
de PMC: Total proiecte: 19  |  Călăraşi, obiectiv major asumat În evaluare: 3 | Valoare: 

199.697.019,26 leiîncă din timpul campaniei 37.839.046,60 lei20.498.115,40 lei multifamiliale-Blocurile: A15 
electorale din 2020, prinde contur. Proiecte în curs de implementare: (scara1), A17 (scara1, scara2, 1. Renovare energetică moderată a 5. Renovare integrată a clădirilor Pe lângă proiectele cu finanţare 10 | Valoare: 127.181.998,71 lei scara3), N43 (scara1) | Valoare: clădirilor rezidenţiale rezidenţiale multifamiliale- Blocul europeană, accesate în exerciţiul 5.406.711,68 lei multifamiliale-Blocurile: A7 1. Creşterea eficienţei energetice şi A13 Călăraşi | Valoare: financiar 2014-2020, Primăria 

(scara1), A26 (scara1, 2), A27 gestionarea inteligentă a energiei  2.158.970,70 lei 9. Înnoirea parcului de vehicule Municipiului Călăraşi are în 
(scara1), A28 (scara1, 2, 3) A29 în clădirile publice- Şcoala nr.2 destinate transportului public | 6. Renovare energetică moderată a portofoliu nu mai puţin de 19 
(scara1, 2, 3), A30 (scara1, 2, 3), Colegiul Economic | Valoare: Valoare: 32.506.114,14 leiclădirilor rezidenţiale proiecte, în cadrul PNRR, cu o 
A31 (scara1, 2), A32 (scara1), A33 7.098.037,20 lei 10. Construirea de locuinţe nZEB multifamiliale- Blocurile: A1 valoare totală de circa 200 de 
(scara1) | Valoare: 30.663.921,36 2. Creşterea eficienţei energetice a plus pentru tineri- Cartier tineri | (scara1), A2 (scara1), A3 (scara1), milioane de lei, adică 40 de 
leişcolii gimnaziale ”Mihai Viteazul” Valoare: 38.487.145,41 leiA4 (scara1), A5 (scara1) | Valoare: milioane de euro. Din cele 19, 10 se 

din Municipiul Călăraşi, corp A | 7.820.447,36 lei 2. Modernizarea şi dotarea Contracte semnate: 4 | Valoare: află deja în implementare, pentru 4 
Valoare: 5.930.418,04 lei 27.190.084,5 lei Centrului de zi pentru persoane 7. Renovare energetică moderată a s-au semnat contractele de 

adulte cu dizabilităţi din municipiul 3. Creşterea eficienţei energetice a clădirilor rezidenţiale finanţare iar pentru alte 2, cererile 1. Sistem de management 
Călăraşi | Valoare: 1.207.419,22 leişcolii gimnaziale ”Mihai Viteazul” multifamiliale-Blocurile: A6 inteligent al informaţiilor privind sunt aprobate urmând a fi semnate 

corp B | Valoare:  2.214.328,91 lei (scara2), A18 (scara1, scara2) | transportul public şi smart-parking şi contractele de finanţare. În fine 3 3. Extindere reţea canalizare în 
Valoare: 5.061.709,86 lei în Municipiului Călăraşi | Valoare: dintre aceste proiecte se află în 4. Creşterea eficienţei energetice a Cartierele TINERI şi REZIDENŢIAL 

6.297.363,98 leifaza de evaluare. Sunt bani şcolii gimnaziale Nicolae Titulescu, 8. Renovare energetică moderată a din municipiul Călăraşi | Valoare: 
europeni de care municipiul nostru corp C1, C2, C3 | Valoare: 2. Renovare energetică moderată a  clădirilor rezidenţiale 5.967.706,07 lei

Vicepreşedintele CJ Călăraşi, Ion de milioane de lei. Două drumuri 
importante pentru judeţul nostru”, a Samoilă a declarat, recent, că 
spus în cadrul unei conferinţe de prin PNI Anghel Saligny se vor 
presă, Samoilă care a mai adăugat că finanţa lucrările de reabilitare şi 
CJ Călăraşi speră să mai obţină modernizare a două drumuri 
finanţare măcar pentru unul sau judeţene. Valoarea totală a celor 
două din cele 5 drumuri judeţene 

două obiective de investiţii este aflate pe listă. „Încercăm să obţinem 
de circa 147 milioane de lei. finanţare pentru podul de peste 

Braţul Borcea şi alte 5 drumuri 
judeţene. Aşteptpm să se finalizeze 
contractarea alocată pentru 
drumurile judeţene şi în funcţie de 
sumele rămase nerepartizate să 
reuşim să obţinem finanţare pentru 
reabilitarea şi modernizarea a 1 sau 2 
din aceste drumuri judeţene aflate în 
lista noastră. E vorba de:
DJ 306 tronson Cuza Vodă (DN3) – 
Socoalele - Limita Judeţului Ialomiţa 
(Lungime drum: 99,488 km)
DJ 307A Independența (DN3) - Al. E vorba de DJ 311 Arţari – Nicolae 
Odobescu - Vlad Țepeș - Vâlcelele - Bălcescu, în lungime de 18 km (în 
DJ 306 (Lungime drum: 29,55 km)valoare de 106.282.811,03 lei) şi 
DJ 309 Bogata - DJ 307A - Al. respectiv DJ 211D Cuza Vodă – Ştefan 
Odobescu -N. Bălcescu – Zimbru (DJ Vodă – DN 21, în lungime de 13,6 km 
303) - Făurei - Dăneşti (DJ303) - (în valoare de 40.087.095,88 lei).
Nucetu (DN3) (Lungime drum: 39,82 „Avem spre finanţare, prin PNI 
km)Anghel Saligny, două drumuri 
DJ 213A -  tronson DN3B (Iezeru) – judeţene. O să dăm ordinul de 
limita judeţului Ialomiţaîncepere la DJ 311 Arţari – Nicolae 

Bălcescu. Mai avem două avize şi DJ 303 Călăreţi (DN3 – Săruleşti – 
pentru DJ 211 D Cuza Vodă – Ştefan Valea Argovei – Mânăstirea DN31 
Vodă. Primul e în valoare de 107 (Lungime drum: 49,5 km)” , a conchis 
milioane lei iar cel de-al doilea de 40 vicepreşedintele Ion Samoilă.
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n Primăria Călărași

box juniori al ţării noastre, aflat într-un Lotul naţional de bax juniori al 
stagiu de pregătire la Călăraşi. Din stafful României s-a aflat în perioada 6-20 
tehnic coordonat de Radu Zarif fac parte şi februarie, într-un cantonament la 
fraţii, Valentin Anghel Georgian Anghel, Călăraşi, pentru a pregăti marile 
antrenori, de numele cărora se leagă competiţii din acest an, una dintre ele 
performanţele obţinute în ultimii ani, în 

fiind Campionatul European ce se va plan intern şi internaţional, de tinerii 
desfăşura în luna iulie la Ploieşti. Din pugilişti călărăşeni.
staff-ul tehnic fac parte şi fraţii 

La această întâlnire, la care a fost prezent şi Valentin şi Georgian Anghel, cei care 
directorul CSM Călăraşi, domnul Dumitru conduc de ani buni destinele 
Chirilă, s-a discutat şi despre posibilitatea 

pugilismului călărăşean în cadrul organizării, într-un parteneriat cu federaţia, 
Clubului Sportiv Municipal. a unei competiţii majore de box, la nivel 

juvenil, în municipiul nostru.Primarul Marius Dulce i-a vizitat pe tinerii 
pugliştii care se antrenează de zor, I-am asigurat pe micii pugilişti care bat la 
susţinând într-un mesaj postat pe pagina porţile afirmării de toată susţinerea 
personală de Facebook că Municipalitatea noastră şi le-am promis că vom face tot ce 
va sprijini organizarea unei  competiţii de 

ne stă în putinţă să găzduim aici, la 
anvergură, la Călăraşi, în cazul în care 

Călăraşi, un loc uşor de reperat pe harta 
Federaţia Română de Box, condusă de 

pugilistică a ţării şi nu numai şi graţie Vasile Cîtea, va lua în calcul această 
fostului arbitru internaţional, regretatul posibilitate.
Ioan Damian, un astfel de turneu de 

“Lotul naţional de box juniori al României anvergură, mai ales că avem şi antrenori 
se antrenează la Călăraşi! apreciaţi care descoperă azi talente ce pot 

deveni mâine certitudini.”, se arată în La invitaţia preşedintelui Federaţiei 
mesajul postat pe Facebook de primarul Române de Box, domnul Vasile Cîtea, i-am 
Marius Dulce.vizitat pe componenţii lotului naţional de 

Începând din 16 februarie 2023, circulaţia pe noul pod 
peste râul Argeş s-a deschis oficial!, a anunţat Consiliul 
Judeţean pe pagina oficială de Facebook. Valoarea 
totală a investiţiei este de circa 8,5 milioane de lei, 
banii fiind asiguraţi integral din bugetul Judeţului.
“Podul de la Şoldanu -  finalizat! Finanţat integral din 
bugetul Consiliului Judeţean. Panglica peste noul pod, 
a fost tăiată de către oficialităţile locale, 
vicepreşedintele Ion Samoilă , primarii localităţilor 
Radovanu şi Şoldanu şi reprezentantul firmei 
constructoare. Podul de la Şoldanu face legătura cu 
localitatea Radovanu (DJ 403) peste râul Argeş şi are o 
lungime totală de 110,40m Proiectarea podului a fost 
realizată de SC Eurobridge SRL iar lucrările de 
construcţii - montaj au fost executate de către SC 
Energo Construcţii Civile şi Industriale SRL. Valoarea 
totală a obiectivului de investiţii este de 8.415.865,15 
lei.”, se arată în mesajul postat pe pagina de Facebook 
a CJ Călăraşi.

Preşedintele CJ Călăraşi, Vasile Iliuţă, a anunţat pe 
pagina personală de Facebook semnarea, în prezenţa 
premierului, Nicolae Ciucă şi a ministrului Dezvoltării, 
Cseke Attila, a contractului de finanţare al proiectului 
"Cicloturism la Dunărea de Jos”, depus în cadrul PNRR, 
care vizează realizarea unui traseu cicloturistic în 
lungime de 693 km. Proiectul, în valoare de peste 57 
de milioane de euro (fără TVA), se va derula în 
parteneriat cu Consiliul Judeţean Ilfov, Consiliul 
Judeţean Giurgiu şi Consiliul Judeţean Constanţa, 
Consiliul Judetean Călăraşi fiind lider de asociere.

„Am participat, în prezenţa premierului Nicolae Ionel 
Ciucă şi a Ministrului Dezvoltării, Lucrărilor Publice şi 
Administraţiei, domnul Cseke Attila la ceremonia de 
semnare de noi contracte pentru amenajarea de 
trasee cicloturistice finanţate în cadrul Componentei 
turism şi cultură din PNRR.

Cu toţii ne dorim mai puţină poluare şi mai mult verde. 
Mai multă mişcare şi mai puţin sedentarism. Mai mult 
aer curat.

693 km de traseu cicloturistic. A fost aprobat în cadrul 
Componentei C11 "Turism şi Cultură - Investiţia 4 - 
Implementarea a 3000 km de trasee cicloturistice" a 
Planului National de Redresare şi Rezilienţă - proiectul 
"Cicloturism la Dunărea de Jos”. Valoarea proiectului 
57.172.500 euro fără TVA. Cicloturismul la Dunărea de 
Jos se va derula în parteneriat cu Consiliul Judeţean 
Ilfov, Consiliul Judeţean Giurgiu şi Consiliul Judeţean 
Constanţa, noi, Consiliul Judetean Calarasi fiind lider 
de asociere.”, a transmis Vasile Iliuţă pe pagina de 
Facebook.

Traseul de 693 de kilometri include: Cetatea Histria, 
cetăţile Ulmetum, Moara de hârtie, Satul 
Meşteşugarilor şi Rezervaţia de Ghimpe de la Comana.

Uniunea Naţională a Consiliilor 
Judeţene din România (UNCJR) a 
fost gazda întâlnirii structurilor 
asociative cu Comisia pentru 
guvernare locală şi politică 
regională din Seimul Republicii 
Poloneze la invitaţia Comisiei 
pentru administraţie publică şi 
amenajarea teritoriului din 
Camera Deputaţilor condusă de 
Simona-Bucura Oprescu, deputat. 

Evenimentul a avut loc miercuri, 23 
februarie 2023 la sediul UNCJR unde 
reprezentanţii structurilor asociative ale 
autorităţilor publice locale, preşedintele 
Consiliului Judeţean Vrancea, Cătălin 
Toma, preşedintele Consiliului Judeţean 
Călăraşi, Vasile Iliuţă, dar şi primari de asociative ale administraţiei publice care s-a realizat reorganizarea 
municipii, oraşe şi comune s-au întâlnit locale din România au prezentat administrativ-teritorială şi 
cu reprezentanţii delegaţiei din Republica delegaţiei poloneze modul în care se descentralizarea precum şi cele mai 
Polonă. desfăşoară procedurile de consultare a importante aspecte ale implementării 
Comisia pentru guvernare locală şi acestora, dar şi modul de cooperare între politicii regionale în Polonia, dar şi 
politică regională din Seimul Republicii membrii Parlamentului şi cele patru reglementarea şi furnizarea serviciilor 
Polone a fost  formată din preşedintele structuri. publice la nivel local şi regional.
comisiei, Ławniczak Tomasz din Clubul Polonia este un model din punct de Evenimentul a fost un bun prilej pentru a 
parlamentar PiS, vicepreşedinţii Comisiei, vedere al atragerii de fonduri europene, extrage modele de bune practici atât de 
Protas Jacek din clubul parlamentar PO şi având unul dintre cele mai ridicate grade partea poloneză cât şi cea română, 
Woźniak Adam Grzegorz, din clubul de absorbţie a acestora din rândul ţărilor evidenţiindu-se dorinţa de a continua 
parlamentar PiS, dar şi preşedintele membre ale Uniunii Europene. Astfel, un schimbul de experienţe. Mai mult, 
Subcomisiei permanente pentru politică alt subiect abordat în cadrul vizitei a fost întâlnirea a reconfirmat buna relaţie regională, Kwiecień Anna din clubul reprezentat de atragerea de fonduri bilaterală existentă între România şi parlamentar PO, Ryszard Wilczyński din europene în parteneriat, cu atât mai 

Polonia, precum şi rolul important al Clubul Parlamentar PO, Szczurek-Żelazko mult cu cât legăturile dintre comunităţile 
dialogului între structurile asociative ale Józefa din Clubul Parlamentar PiS şi române şi poloneze au o istorie de peste 
României şi Comisia poloneză pentru secretarul senior al Comisiei, Jakubczak 20 de ani timp în care au fost semnate 57 
susţinerea obiectivelor comune.Sławomir. de acorduri de cooperare.

Reprezentanţii celor patru structuri Sursa www.uncjr.roComisia poloneză a explicat modul în 

n CJ Călăraşi

n CJ Călăraşi

Circulaţia pe noul 
pod peste râul Argeş 

s-a deschis oficial!

S-a semnat contractul 
de finanţare al proiectului 

"Cicloturism la Dunărea de Jos”

V. Iliuţă, prezent la întâlnirea structurilor asociative cu 
Comisia pentru guvernare locală şi politică regională 

din Seimul Republicii Poloneze găzduită de UNCJR

Două drumuri judeţene, 
finanţate prin PNI Anghel Saligny

Consiliul de Administraţie al Companiei 
Naţionale de Administrare a Infrastructurii 
Rutiere (CNAIR) a aprobat joi, 9 februarie, 
acordul de parteneriat cu Consiliul 
Judeţean Călăraşi şi Primăria oraşului 
Lehliu Gară pentru construirea unui pasaj 
rutier la Lehliu Gară peste Magistrala CFR 
800 Bucureşti-Constanţa, finanţarea 
urmând să fie asigurată cu bani din PNRR, 
capitolul siguranţă rutieră.

Pasajul superateran va fi realizat pe drumul 
vechi spre Litoral, bariera de la calea ferată fiind 
acţionată de zeci de ori pe zi, mai ales în sezonul 
estival când pe linia Bucureşti-Constanţa circulă 
peste 80 de trenuri de călători şi de marfă.

Ar putea fi al treilea pod peste Magistrala 800, 
primul, cel de la Drajna de pe DN 21 fiind 
aproape de finalizare (estimare martie-aprilie), 
iar al doilea pasaj, la Brăneşti, în judeţul Ilfov, 
recent lansat în licitaţie pentru execuţie 
(Primăria Brăneşti a solicitat finanţare prin 
PNRR)

Proiectul Pasajului de la Lehliu-Gară a fost votat 
în şedinţa Consiliului Judeţean Călăraşi din 31 
ianuarie 2023. Prin PNRR, Ministerul 
Transporturilor şi Compania de Drumuri pot 
primi finanţare parţială pentru 20 de pasaje 
rutiere, valoarea estimată a acestora fiind de 
peste 400 milioane Euro.

CNAIR  a aprobat acordul 
de parteneriat cu Consiliul 
Judeţean Călăraşi pentru 

construirea unui pasaj 
rutier la Lehliu Gară

procedural. Ţinta noastră este, după cum 2023 este anul în care proiectele 
bine ştiţi de a duce toate proiectele pe POR finanţate prin POR 2014-2020 ar trebui 
la final până la 31 decembrie 2023.”, a spus, să se finalizeze până la 31 decembrie. 
în conferinţa de presă desfăşurată vinerea 

Executivul Primăriei Călăraşi şi-a trecută, primarul Dulce care a continuat 
asumat acest obiectiv major care „Lucrăm intens cu toţi colegii de la 
înseamnă investiţii, pe fonduri Dezvoltare pentru pregătirea proiectelor 
europene, estimate la peste 186 de finanţate prin PNRR, pentru că trebuie să 

dăm drumul la documentaţii şi să folosim milioane de lei.
banii.  Pe AFM o să semnăm toate proiectele 

Primarul Marius Dulce a trecut în revistă pe care le-am câştigat, lucru care se va 
principale provocări ale acestui an, subliniind întâmpla în curând.
că bugetul pe 2023 este unul realist, 

Avem proiecte destul de mari şi ne dorim să construit să asigure finanţările şi 
terminăm lucrările obligatorii până în 2023. cofinanţările proiectelor pentru care 
Avem probleme la Promenadă din cauza termenul de finalizare este sfârşitul  acestui 
creşterii nivelului apei, sunt lucruri pe care an.
nu le putem controla. Mai avem lucrări 
complementare, cum este portul turistic, „Bugetul este unul realist. Aşa cum am 
afectat de creşterea nivelului apei, iar dacă început din 2020 vom merge pe reabilitarea 
intră apa afectează şi lucrările la Promenadă şi modernizarea infrastructurii rutiere, 
pe o anumită parte. Am început şi lucrările amenajarea de locuri de joacă, iar acolo unde 
pe strada Bucureşti, promisiunea este nevoie să schimbăm anumite canalizări. 
constructorului fiind aceea că va termina Avem nevoi multiple iar promisiunile pe care 
până la 31 decembrie 2023 deşi contractul ni le-am asumat trebuie să le îndeplinim.
este încheiat până în luna ianuarie 2024. 

Avem Bazarul pe care îl vom termina cât de Promisiunea este că de la sfârşitul lunii 
curând, cel mult 15 martie, lucrăm la Piaţa februarie, dacă se încălzeşte, să vină cu mai 
Unirii pentru că acolo am întâmpinat tot felul mulţi muncitori şi astfel lucrurile se vor mişca 
de probleme din punct de vedere juridic şi mult mai bine.”

19 proiecte în valoare de circa 200 de 
milioane de lei, finanţate în cadrul PNRR

M. Dulce: Avem proiecte destul 
de mari şi ne dorim să terminăm 
lucrările obligatorii până în 2023

M. Dulce: I-am asigurat pe micii 
pugilişti care bat la porţile afirmării 

de toată susţinerea noastră



clădirilor rezidenţiale multifamiliale 
- Blocul J9 şi J28 | Valoare: 
6.256.357,88 lei
3. Renovare energetică moderată a 
clădirilor publice - Autorităţi locale 
- Liceul Mihai Eminescu Călăraşi 
(internat)| Valoare: 6.518.093,91 
lei

are nevoie! Suntem, în continuare, Primăria Călăraşi are în acest 4. Renovare energetică moderată a 
cu ochii pe toate oportunităţile de moment în portofoliu nu mai clădirilor publice - Autorităţi locale 
finanţare (POR 2021-2027, PNRR, - Liceul Tehnologic Transporturi puţin de 19 proiecte depuse în 
AFM, etc) astfel încât să putem Auto Călăraşi (internat şi cantină) | cadrul PNRR, în valoare totală 
rezolva problemele majore ale Valoare: 8.118.268,74 leide circa 200 de milioane de lei 
comunităţii noastre utilizând cu Cereri aprobate, urmează să se (puţin peste 40 de milioane de precădere bani europeni. Le semneze contractele: 2 | Valoare: euro), a anunţat primarul mulţumesc şi pe această cale 7.485.890,16 leiMarius Dulce pe pagina colegilor mei din cadrul Direcţiei de 

1. Înfiinţare şi dotare centru de personală de Facebook. 10 Dezvoltare pentru munca depusă în 
colectare prin aport voluntar (CAV), dintre acestea, în valoare de elaborarea documentaţiei necesare 
în Municipiul Călăraşi | Valoare: accesării acestor proiecte. peste 127 de milioane de lei se 
4.558.787,66 leiDezvoltarea Călăraşiului, o află în implementare. Trei 

certitudine!”, a scris pe Facebook 2. Plăteşte pentru cât arunci - proiecte sunt în faza de 
primarul, Marius Dulce. dotarea cu insule ecologice în evaluare.

municipiul Călăraşi | Valoare: 
Listă proiecte PNRR, depuse 2.927.102,50 lei„Modernizarea reală a municipiului 
de PMC: Total proiecte: 19  |  Călăraşi, obiectiv major asumat În evaluare: 3 | Valoare: 

199.697.019,26 leiîncă din timpul campaniei 37.839.046,60 lei20.498.115,40 lei multifamiliale-Blocurile: A15 
electorale din 2020, prinde contur. Proiecte în curs de implementare: (scara1), A17 (scara1, scara2, 1. Renovare energetică moderată a 5. Renovare integrată a clădirilor Pe lângă proiectele cu finanţare 10 | Valoare: 127.181.998,71 lei scara3), N43 (scara1) | Valoare: clădirilor rezidenţiale rezidenţiale multifamiliale- Blocul europeană, accesate în exerciţiul 5.406.711,68 lei multifamiliale-Blocurile: A7 1. Creşterea eficienţei energetice şi A13 Călăraşi | Valoare: financiar 2014-2020, Primăria 

(scara1), A26 (scara1, 2), A27 gestionarea inteligentă a energiei  2.158.970,70 lei 9. Înnoirea parcului de vehicule Municipiului Călăraşi are în 
(scara1), A28 (scara1, 2, 3) A29 în clădirile publice- Şcoala nr.2 destinate transportului public | 6. Renovare energetică moderată a portofoliu nu mai puţin de 19 
(scara1, 2, 3), A30 (scara1, 2, 3), Colegiul Economic | Valoare: Valoare: 32.506.114,14 leiclădirilor rezidenţiale proiecte, în cadrul PNRR, cu o 
A31 (scara1, 2), A32 (scara1), A33 7.098.037,20 lei 10. Construirea de locuinţe nZEB multifamiliale- Blocurile: A1 valoare totală de circa 200 de 
(scara1) | Valoare: 30.663.921,36 2. Creşterea eficienţei energetice a plus pentru tineri- Cartier tineri | (scara1), A2 (scara1), A3 (scara1), milioane de lei, adică 40 de 
leişcolii gimnaziale ”Mihai Viteazul” Valoare: 38.487.145,41 leiA4 (scara1), A5 (scara1) | Valoare: milioane de euro. Din cele 19, 10 se 

din Municipiul Călăraşi, corp A | 7.820.447,36 lei 2. Modernizarea şi dotarea Contracte semnate: 4 | Valoare: află deja în implementare, pentru 4 
Valoare: 5.930.418,04 lei 27.190.084,5 lei Centrului de zi pentru persoane 7. Renovare energetică moderată a s-au semnat contractele de 

adulte cu dizabilităţi din municipiul 3. Creşterea eficienţei energetice a clădirilor rezidenţiale finanţare iar pentru alte 2, cererile 1. Sistem de management 
Călăraşi | Valoare: 1.207.419,22 leişcolii gimnaziale ”Mihai Viteazul” multifamiliale-Blocurile: A6 inteligent al informaţiilor privind sunt aprobate urmând a fi semnate 

corp B | Valoare:  2.214.328,91 lei (scara2), A18 (scara1, scara2) | transportul public şi smart-parking şi contractele de finanţare. În fine 3 3. Extindere reţea canalizare în 
Valoare: 5.061.709,86 lei în Municipiului Călăraşi | Valoare: dintre aceste proiecte se află în 4. Creşterea eficienţei energetice a Cartierele TINERI şi REZIDENŢIAL 

6.297.363,98 leifaza de evaluare. Sunt bani şcolii gimnaziale Nicolae Titulescu, 8. Renovare energetică moderată a din municipiul Călăraşi | Valoare: 
europeni de care municipiul nostru corp C1, C2, C3 | Valoare: 2. Renovare energetică moderată a  clădirilor rezidenţiale 5.967.706,07 lei

Vicepreşedintele CJ Călăraşi, Ion de milioane de lei. Două drumuri 
importante pentru judeţul nostru”, a Samoilă a declarat, recent, că 
spus în cadrul unei conferinţe de prin PNI Anghel Saligny se vor 
presă, Samoilă care a mai adăugat că finanţa lucrările de reabilitare şi 
CJ Călăraşi speră să mai obţină modernizare a două drumuri 
finanţare măcar pentru unul sau judeţene. Valoarea totală a celor 
două din cele 5 drumuri judeţene 

două obiective de investiţii este aflate pe listă. „Încercăm să obţinem 
de circa 147 milioane de lei. finanţare pentru podul de peste 

Braţul Borcea şi alte 5 drumuri 
judeţene. Aşteptpm să se finalizeze 
contractarea alocată pentru 
drumurile judeţene şi în funcţie de 
sumele rămase nerepartizate să 
reuşim să obţinem finanţare pentru 
reabilitarea şi modernizarea a 1 sau 2 
din aceste drumuri judeţene aflate în 
lista noastră. E vorba de:
DJ 306 tronson Cuza Vodă (DN3) – 
Socoalele - Limita Judeţului Ialomiţa 
(Lungime drum: 99,488 km)
DJ 307A Independența (DN3) - Al. E vorba de DJ 311 Arţari – Nicolae 
Odobescu - Vlad Țepeș - Vâlcelele - Bălcescu, în lungime de 18 km (în 
DJ 306 (Lungime drum: 29,55 km)valoare de 106.282.811,03 lei) şi 
DJ 309 Bogata - DJ 307A - Al. respectiv DJ 211D Cuza Vodă – Ştefan 
Odobescu -N. Bălcescu – Zimbru (DJ Vodă – DN 21, în lungime de 13,6 km 
303) - Făurei - Dăneşti (DJ303) - (în valoare de 40.087.095,88 lei).
Nucetu (DN3) (Lungime drum: 39,82 „Avem spre finanţare, prin PNI 
km)Anghel Saligny, două drumuri 
DJ 213A -  tronson DN3B (Iezeru) – judeţene. O să dăm ordinul de 
limita judeţului Ialomiţaîncepere la DJ 311 Arţari – Nicolae 

Bălcescu. Mai avem două avize şi DJ 303 Călăreţi (DN3 – Săruleşti – 
pentru DJ 211 D Cuza Vodă – Ştefan Valea Argovei – Mânăstirea DN31 
Vodă. Primul e în valoare de 107 (Lungime drum: 49,5 km)” , a conchis 
milioane lei iar cel de-al doilea de 40 vicepreşedintele Ion Samoilă.
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n Primăria Călărași

box juniori al ţării noastre, aflat într-un Lotul naţional de bax juniori al 
stagiu de pregătire la Călăraşi. Din stafful României s-a aflat în perioada 6-20 
tehnic coordonat de Radu Zarif fac parte şi februarie, într-un cantonament la 
fraţii, Valentin Anghel Georgian Anghel, Călăraşi, pentru a pregăti marile 
antrenori, de numele cărora se leagă competiţii din acest an, una dintre ele 
performanţele obţinute în ultimii ani, în 

fiind Campionatul European ce se va plan intern şi internaţional, de tinerii 
desfăşura în luna iulie la Ploieşti. Din pugilişti călărăşeni.
staff-ul tehnic fac parte şi fraţii 

La această întâlnire, la care a fost prezent şi Valentin şi Georgian Anghel, cei care 
directorul CSM Călăraşi, domnul Dumitru conduc de ani buni destinele 
Chirilă, s-a discutat şi despre posibilitatea 

pugilismului călărăşean în cadrul organizării, într-un parteneriat cu federaţia, 
Clubului Sportiv Municipal. a unei competiţii majore de box, la nivel 

juvenil, în municipiul nostru.Primarul Marius Dulce i-a vizitat pe tinerii 
pugliştii care se antrenează de zor, I-am asigurat pe micii pugilişti care bat la 
susţinând într-un mesaj postat pe pagina porţile afirmării de toată susţinerea 
personală de Facebook că Municipalitatea noastră şi le-am promis că vom face tot ce 
va sprijini organizarea unei  competiţii de 

ne stă în putinţă să găzduim aici, la 
anvergură, la Călăraşi, în cazul în care 

Călăraşi, un loc uşor de reperat pe harta 
Federaţia Română de Box, condusă de 

pugilistică a ţării şi nu numai şi graţie Vasile Cîtea, va lua în calcul această 
fostului arbitru internaţional, regretatul posibilitate.
Ioan Damian, un astfel de turneu de 

“Lotul naţional de box juniori al României anvergură, mai ales că avem şi antrenori 
se antrenează la Călăraşi! apreciaţi care descoperă azi talente ce pot 

deveni mâine certitudini.”, se arată în La invitaţia preşedintelui Federaţiei 
mesajul postat pe Facebook de primarul Române de Box, domnul Vasile Cîtea, i-am 
Marius Dulce.vizitat pe componenţii lotului naţional de 

Începând din 16 februarie 2023, circulaţia pe noul pod 
peste râul Argeş s-a deschis oficial!, a anunţat Consiliul 
Judeţean pe pagina oficială de Facebook. Valoarea 
totală a investiţiei este de circa 8,5 milioane de lei, 
banii fiind asiguraţi integral din bugetul Judeţului.
“Podul de la Şoldanu -  finalizat! Finanţat integral din 
bugetul Consiliului Judeţean. Panglica peste noul pod, 
a fost tăiată de către oficialităţile locale, 
vicepreşedintele Ion Samoilă , primarii localităţilor 
Radovanu şi Şoldanu şi reprezentantul firmei 
constructoare. Podul de la Şoldanu face legătura cu 
localitatea Radovanu (DJ 403) peste râul Argeş şi are o 
lungime totală de 110,40m Proiectarea podului a fost 
realizată de SC Eurobridge SRL iar lucrările de 
construcţii - montaj au fost executate de către SC 
Energo Construcţii Civile şi Industriale SRL. Valoarea 
totală a obiectivului de investiţii este de 8.415.865,15 
lei.”, se arată în mesajul postat pe pagina de Facebook 
a CJ Călăraşi.

Preşedintele CJ Călăraşi, Vasile Iliuţă, a anunţat pe 
pagina personală de Facebook semnarea, în prezenţa 
premierului, Nicolae Ciucă şi a ministrului Dezvoltării, 
Cseke Attila, a contractului de finanţare al proiectului 
"Cicloturism la Dunărea de Jos”, depus în cadrul PNRR, 
care vizează realizarea unui traseu cicloturistic în 
lungime de 693 km. Proiectul, în valoare de peste 57 
de milioane de euro (fără TVA), se va derula în 
parteneriat cu Consiliul Judeţean Ilfov, Consiliul 
Judeţean Giurgiu şi Consiliul Judeţean Constanţa, 
Consiliul Judetean Călăraşi fiind lider de asociere.

„Am participat, în prezenţa premierului Nicolae Ionel 
Ciucă şi a Ministrului Dezvoltării, Lucrărilor Publice şi 
Administraţiei, domnul Cseke Attila la ceremonia de 
semnare de noi contracte pentru amenajarea de 
trasee cicloturistice finanţate în cadrul Componentei 
turism şi cultură din PNRR.

Cu toţii ne dorim mai puţină poluare şi mai mult verde. 
Mai multă mişcare şi mai puţin sedentarism. Mai mult 
aer curat.

693 km de traseu cicloturistic. A fost aprobat în cadrul 
Componentei C11 "Turism şi Cultură - Investiţia 4 - 
Implementarea a 3000 km de trasee cicloturistice" a 
Planului National de Redresare şi Rezilienţă - proiectul 
"Cicloturism la Dunărea de Jos”. Valoarea proiectului 
57.172.500 euro fără TVA. Cicloturismul la Dunărea de 
Jos se va derula în parteneriat cu Consiliul Judeţean 
Ilfov, Consiliul Judeţean Giurgiu şi Consiliul Judeţean 
Constanţa, noi, Consiliul Judetean Calarasi fiind lider 
de asociere.”, a transmis Vasile Iliuţă pe pagina de 
Facebook.

Traseul de 693 de kilometri include: Cetatea Histria, 
cetăţile Ulmetum, Moara de hârtie, Satul 
Meşteşugarilor şi Rezervaţia de Ghimpe de la Comana.

Uniunea Naţională a Consiliilor 
Judeţene din România (UNCJR) a 
fost gazda întâlnirii structurilor 
asociative cu Comisia pentru 
guvernare locală şi politică 
regională din Seimul Republicii 
Poloneze la invitaţia Comisiei 
pentru administraţie publică şi 
amenajarea teritoriului din 
Camera Deputaţilor condusă de 
Simona-Bucura Oprescu, deputat. 

Evenimentul a avut loc miercuri, 23 
februarie 2023 la sediul UNCJR unde 
reprezentanţii structurilor asociative ale 
autorităţilor publice locale, preşedintele 
Consiliului Judeţean Vrancea, Cătălin 
Toma, preşedintele Consiliului Judeţean 
Călăraşi, Vasile Iliuţă, dar şi primari de asociative ale administraţiei publice care s-a realizat reorganizarea 
municipii, oraşe şi comune s-au întâlnit locale din România au prezentat administrativ-teritorială şi 
cu reprezentanţii delegaţiei din Republica delegaţiei poloneze modul în care se descentralizarea precum şi cele mai 
Polonă. desfăşoară procedurile de consultare a importante aspecte ale implementării 
Comisia pentru guvernare locală şi acestora, dar şi modul de cooperare între politicii regionale în Polonia, dar şi 
politică regională din Seimul Republicii membrii Parlamentului şi cele patru reglementarea şi furnizarea serviciilor 
Polone a fost  formată din preşedintele structuri. publice la nivel local şi regional.
comisiei, Ławniczak Tomasz din Clubul Polonia este un model din punct de Evenimentul a fost un bun prilej pentru a 
parlamentar PiS, vicepreşedinţii Comisiei, vedere al atragerii de fonduri europene, extrage modele de bune practici atât de 
Protas Jacek din clubul parlamentar PO şi având unul dintre cele mai ridicate grade partea poloneză cât şi cea română, 
Woźniak Adam Grzegorz, din clubul de absorbţie a acestora din rândul ţărilor evidenţiindu-se dorinţa de a continua 
parlamentar PiS, dar şi preşedintele membre ale Uniunii Europene. Astfel, un schimbul de experienţe. Mai mult, 
Subcomisiei permanente pentru politică alt subiect abordat în cadrul vizitei a fost întâlnirea a reconfirmat buna relaţie regională, Kwiecień Anna din clubul reprezentat de atragerea de fonduri bilaterală existentă între România şi parlamentar PO, Ryszard Wilczyński din europene în parteneriat, cu atât mai 

Polonia, precum şi rolul important al Clubul Parlamentar PO, Szczurek-Żelazko mult cu cât legăturile dintre comunităţile 
dialogului între structurile asociative ale Józefa din Clubul Parlamentar PiS şi române şi poloneze au o istorie de peste 
României şi Comisia poloneză pentru secretarul senior al Comisiei, Jakubczak 20 de ani timp în care au fost semnate 57 
susţinerea obiectivelor comune.Sławomir. de acorduri de cooperare.

Reprezentanţii celor patru structuri Sursa www.uncjr.roComisia poloneză a explicat modul în 

n CJ Călăraşi

n CJ Călăraşi

Circulaţia pe noul 
pod peste râul Argeş 

s-a deschis oficial!

S-a semnat contractul 
de finanţare al proiectului 

"Cicloturism la Dunărea de Jos”

V. Iliuţă, prezent la întâlnirea structurilor asociative cu 
Comisia pentru guvernare locală şi politică regională 

din Seimul Republicii Poloneze găzduită de UNCJR

Două drumuri judeţene, 
finanţate prin PNI Anghel Saligny

Consiliul de Administraţie al Companiei 
Naţionale de Administrare a Infrastructurii 
Rutiere (CNAIR) a aprobat joi, 9 februarie, 
acordul de parteneriat cu Consiliul 
Judeţean Călăraşi şi Primăria oraşului 
Lehliu Gară pentru construirea unui pasaj 
rutier la Lehliu Gară peste Magistrala CFR 
800 Bucureşti-Constanţa, finanţarea 
urmând să fie asigurată cu bani din PNRR, 
capitolul siguranţă rutieră.

Pasajul superateran va fi realizat pe drumul 
vechi spre Litoral, bariera de la calea ferată fiind 
acţionată de zeci de ori pe zi, mai ales în sezonul 
estival când pe linia Bucureşti-Constanţa circulă 
peste 80 de trenuri de călători şi de marfă.

Ar putea fi al treilea pod peste Magistrala 800, 
primul, cel de la Drajna de pe DN 21 fiind 
aproape de finalizare (estimare martie-aprilie), 
iar al doilea pasaj, la Brăneşti, în judeţul Ilfov, 
recent lansat în licitaţie pentru execuţie 
(Primăria Brăneşti a solicitat finanţare prin 
PNRR)

Proiectul Pasajului de la Lehliu-Gară a fost votat 
în şedinţa Consiliului Judeţean Călăraşi din 31 
ianuarie 2023. Prin PNRR, Ministerul 
Transporturilor şi Compania de Drumuri pot 
primi finanţare parţială pentru 20 de pasaje 
rutiere, valoarea estimată a acestora fiind de 
peste 400 milioane Euro.

CNAIR  a aprobat acordul 
de parteneriat cu Consiliul 
Judeţean Călăraşi pentru 

construirea unui pasaj 
rutier la Lehliu Gară

procedural. Ţinta noastră este, după cum 2023 este anul în care proiectele 
bine ştiţi de a duce toate proiectele pe POR finanţate prin POR 2014-2020 ar trebui 
la final până la 31 decembrie 2023.”, a spus, să se finalizeze până la 31 decembrie. 
în conferinţa de presă desfăşurată vinerea 

Executivul Primăriei Călăraşi şi-a trecută, primarul Dulce care a continuat 
asumat acest obiectiv major care „Lucrăm intens cu toţi colegii de la 
înseamnă investiţii, pe fonduri Dezvoltare pentru pregătirea proiectelor 
europene, estimate la peste 186 de finanţate prin PNRR, pentru că trebuie să 

dăm drumul la documentaţii şi să folosim milioane de lei.
banii.  Pe AFM o să semnăm toate proiectele 

Primarul Marius Dulce a trecut în revistă pe care le-am câştigat, lucru care se va 
principale provocări ale acestui an, subliniind întâmpla în curând.
că bugetul pe 2023 este unul realist, 

Avem proiecte destul de mari şi ne dorim să construit să asigure finanţările şi 
terminăm lucrările obligatorii până în 2023. cofinanţările proiectelor pentru care 
Avem probleme la Promenadă din cauza termenul de finalizare este sfârşitul  acestui 
creşterii nivelului apei, sunt lucruri pe care an.
nu le putem controla. Mai avem lucrări 
complementare, cum este portul turistic, „Bugetul este unul realist. Aşa cum am 
afectat de creşterea nivelului apei, iar dacă început din 2020 vom merge pe reabilitarea 
intră apa afectează şi lucrările la Promenadă şi modernizarea infrastructurii rutiere, 
pe o anumită parte. Am început şi lucrările amenajarea de locuri de joacă, iar acolo unde 
pe strada Bucureşti, promisiunea este nevoie să schimbăm anumite canalizări. 
constructorului fiind aceea că va termina Avem nevoi multiple iar promisiunile pe care 
până la 31 decembrie 2023 deşi contractul ni le-am asumat trebuie să le îndeplinim.
este încheiat până în luna ianuarie 2024. 

Avem Bazarul pe care îl vom termina cât de Promisiunea este că de la sfârşitul lunii 
curând, cel mult 15 martie, lucrăm la Piaţa februarie, dacă se încălzeşte, să vină cu mai 
Unirii pentru că acolo am întâmpinat tot felul mulţi muncitori şi astfel lucrurile se vor mişca 
de probleme din punct de vedere juridic şi mult mai bine.”

19 proiecte în valoare de circa 200 de 
milioane de lei, finanţate în cadrul PNRR

M. Dulce: Avem proiecte destul 
de mari şi ne dorim să terminăm 
lucrările obligatorii până în 2023

M. Dulce: I-am asigurat pe micii 
pugilişti care bat la porţile afirmării 

de toată susţinerea noastră
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